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Abstract (en)
[origin: US4755416A] The process makes it possible to determine for sound-absorbing structural elements made of a compact or foamed plastic
with cup-shaped protuberances, the thickness and area size of the resonance surfaces that is required for an optimal sound aborption, as a function
of the height of the protuberances and the endeavored resonance frequency. The use of this process also makes it possible to adapt the frequency
response curve of the sound absorption coefficient of the structural element to the frequency response curve of the sound level of a noise source.

Abstract (de)
Das Verfahren ermöglicht, für schallabsorbierende Bauelemente aus kompaktem oder geschäumtem Kunststoff mit becherförmigen Ausstülpungen
(12) die für eine optimale Schallabsorption erforderliche Dicke (d) und Flächengrösse (A) der Resonanzflächen in Abhängigkeit von der Höhe
(h) der Ausstülpungen under der angestrebten Resonanzfrequenz zu bestimmen. Die Anwendung dieses Verfahrens ermöglicht weiter, den
Frequenzverlauf des Schallabsorptionskoeffizienten des Bauelements an den Frequenzverlauf des Schallpegels einer Lärmquelle anzupassen.
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